

التاريخ: 16 يونيو 2025

الإشارة: EHH/35/06/2025

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: الإفصاح عن معلومات جوهرية بشأن الشركة التابعة بدولة الإمارات العربية المتحدة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من شركة بيت الطاقة القابضة على الإلتزام بمتطلبات المادة رقم (4-1-1) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال والتي تتطلب الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، تجدون مرفق نموذج الإفصاح وفقاً للملحق رقم (14).

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

M/s Boursa Kuwait State of Kuwait Greetings,

Disclosure of Material Information Regarding the Subsidiary Company in the UAE

In reference to the above subject, and in line with the CMA instructions and the requirements of Article (4-1-1) specified in Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments. Please find attached form No. (14) for the disclosure of material information.

Hamad Ali Alqahtani Chief Executive Officer حمد على القحطاني

الرئيس التنفيذي

ENERGY HOUSE





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Material Information Disclosure Form

Date

Name of Listed Company

Progress of Disclosure

Effect Of
Material
Information on
The Company's
Financial
Position

16/06/2025

شركة بيت الطاقة القابضة (ش.م.ك.ع) The Energy House Holding Company (K.S.C.P)

نود إفادتكم علماً بأن شركة بيت الطاقة القابضة قد تلقت عرضاً مبدئياً (غير ملزم) لشراء حصتها البالغة 92.5% في الشركة التابعة لها بدولة الإمارات العربية المتحدة وجاري حالياً دراسة ومناقشة العرض.

This is to inform you that Energy House Holding Co. received a preliminary (non-binding) offer for its 92.5% stake in its subsidiary in the United Arab Emirates. The offer is currently being reviewed and is subject to discussion.

لا يمكن تحديد الأثر المالي لحين الإنتهاء من دراسة العرض المقدم وإتخاذ القرارات المناسبة وسيتم الإفصاح في حينه عن أثر المعلومة الجوهرية.

The financial impact cannot be projected until the offer is thoroughly evaluated and appropriate decisions are taken. The impact of the material information will be disclosed later, accordingly التاريخ

إسم الشركة المدرجة

المعلومة الجوهربة

الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)



